
Шемсудин Мехмедовић 

Изразио незадовољство одговором Обавјештајно-безбједносне агенције БиХ, те од 

Савјета министара БиХ затражио да обједини одговор на питање постављено на 13. 

сједници, одржаној 10. 11. 2011, које гласи: „Колико је у претходном времену овог 

сазива Савјета министара и у којој институцији пензионисано службеника или 

намјештеника, те поново враћено на исте послове или савјетничке позиције?” 

 


